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»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود

شفر: در ایران نفت، خاویار،
زعفران و شایعه دارید !

اسکوچیچ: داوری  
خجالت  آور بود

هفتمین تاجـ گذاری
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در جلسه شورای شهر کرج مطرح  شد؛

انتخاب شهردار در اتاق 
شیشه ای انجام شود

استقلال فاتح جام حذفی شد



2
شماره 37 - شنبه 15  اردیبهشت 1397 

خبر

حجت الاسلام علی قابل در خطبه های این هفته نماز 
جمعه شهر قزوین ضمن تبریک میلاد منجی عالم 
بشریت اظهار کرد: حضرت مهدی )عج( می فرمایند، 
»ما هیچ گاه در کار شما اهمال نمی کنیم و شمارا 
بر  بلاها  انواع  نبود  ما  توجه  اگر  نکرده ایم،  فراموش 
شما نازل می شد و دشمن شمارا نابود می کرد توجه 
ما زمینه زندگی را برای شما فراهم می کند پس تقوای 
الهی پیشه کنید و از ما پشتیبانی کرده و راه ما را 

دنبال کنید.«
وی بیان کرد: شاهزاده کم خرد آل سعود که در صدر 
دشمنی با ایران اسلامی قرار دارد، می گوید ایرانی ها 
قصد دارند امام زمان)عج( را حاکم زمین قرار دهند، 
درصورتی که این فقط خواست ملت ایران نیست بلکه 
خدای متعال این مسئله را حتمی قرار داده است، 
ضمن این که بسیاری از اهل تسنن بحث وجود امام 

مهدی )عج( را تأکید کرده اند.
قابل در ادامه با اشاره به وحدت شیعه و سنی عنوان 
کرد: این حدیث که »اگر از عمر زمین فقط یک روز 
باقی مانده باشد خداوند آن روز را به حدی طولانی 
می کند تا فردی از اهل بیت پیامبر قیام کند و زمینی 
را که پر از ظلم شده از عدل و قسط پر کنند«، مورد 

تائید علمای شیعه و سنی است.
وی با اشاره به این که وظیفه ما زمینه سازی ظهور 
روایات  ابراز کرد: طبق  حضرت مهدی )عج( است، 
محکم و مستند حضرت صاحب الزمان در شهر مکه 
ظهور خواهند کرد و می فرمایند »انا بقیه الله«، یعنی 
۱۲۴ هزار پیامبر و یازده جانشین پیامبر آمدند و رفتند 
تا جهان برای پذیرش حکومت دینی فراهم شود و 
امروز جهان در حال آماده شدن برای پذیرش حکومت 

اسلامی است.

خارجه  امور  وزیر  ارزشمند  موضوع گیری  از 
کشورمان متشکریم

خطیب نمازجمعه قزوین اذعان کرد: آمریکا و اتحادیه 
اروپا در شرایط فعلی در حال پیاده سازی سناریویی 
جدیدی علیه ما با محوریت برجام هستند، ترامپ هر 
روز تهدید به خروج از برجام می کند و مسئله حذف 
موشک های ایران و کاهش نفوذ ایران در منطقه را 
مطرح می کنند تا اثرگذاری ما را در بین ملت های 

مسلمان جهان کم کنند.
وی ادامه داد: امروز ایران در منطقه نفوذ فکری دارد 
با مشاهده دروغ گویی هایی  آزادیخواه  و ملت های 
امروز  شده اند،  ایران  حقیقت گویی  مشتاق  غرب، 
ملت ها بیدار شده اند و چهره واقعی کشورهای عرب 
منطقه خود را به خوبی نشان داد و مشخص شد 
همه زیردست اسرائیل و امریکا هستند و از غرب 

تبعیت می کنند.
از موضع گیری  امام جمعه موقت قزوین اضافه کرد: 
روشن وزیر امور خارجه کشورمان در مقابل اتحادیه 
اروپا تشکر می کنم، که گفت »یک بار برای همیشه 
می گویم که غربی ها باید بدانند که ما هیچ مذاکره 
دیگری با محوریت برجام نخواهیم داشت و هیچ چیزی 
از برجام کم یا زیاد نخواهد شد.« این موضع گیری 
مقابل  دولتمردان  ایستادگی  از  ما  و  بود  ارزشمند 

استکبار جهانی حمایت می کنیم.

ایران اسلامی در برابر دشمنان سربلند است
وی با اشاره به ورود انقلاب به چهل سالگی خود عنوان 
کرد: با پیروزی انقلاب اسلامی در بهمن ۵۷ بسیاری 
از دشمنان امیدی به ماندگاری این انقلاب نداشتند؛ 
اما امروز با الطاف الهی این نظام در گرداب حوادث 

و توطئه ها سربلند بیرون آمد و دست خود را پیش 
بیگانگان دراز نکرد، ما باید بدانیم که این سربلندی 
رهبر  و  راحل  امام  پیامبرگونه  هدایت های  مرهون 
معظم انقلاب است و مرهون بصیرت، اعتقاد دینی و 

ایمانی مردم ماست.

قابل بیان کرد: هدف دشمن در چهل سالگی انقلاب 
این بود که مردم ما چهل سالگی انقلاب خود را نبینند، 
اما آن ها هرگز به این خواسته خود نمی رسند و ایران 
اسلامی سربلندانه همه این توطئه ها را یکی پس از 

دیگری پشت سر می گذارد.

تشکر امام جمعه موقت قزوین از ظریف

سید احمد خمینی، فرزند ارشد سید 
حسن خمینی، به انتقادات در خصوص 
حسینیه  در  شعبان  نیمه  مراسم 
این  در  عمامه گذاری اش  و  جماران 

مراسم پاسخ داد.
صفحه  در  خمینی  احمد  سید 
اینستاگرام خود نوشت: دیروز به لطف 
خدا در حسینیه جماران رسماً عمامه 
گذاشتم. به لطف فضای مجازی که 
باعث شده خبرها از هر سوی برود و 
همگان از پیدا و پنهان هم دیگر مطلع 
باشیم، محبت دوستان آشنا و نا آشنا 
شامل حالم شد و بزرگواری شان، جان 
و روحم را صفا داد.خواستم در درجه 
اول از همه محبت ها و الطاف دوستان، 

صمیمانه تشکر کنم و برای یکایک 
ایشان آرزوی بهروزی و سلامت داشته 

باشم.
اما در درجه دوم اجازه بدهید به گروه 
دومی هم اشاره کنم که به نوعی دیگر 

به برادر کوچکشان نگریستند.!!
می گویند روزی کسی به داروخانه ای 
رفت و پرسید آیا میخ دارید؟ صاحب 
داد.  منفی  جواب  تعجب  با  داروخانه 
مشتری هم سنگی را به شیشه مغازه 
زد و گفت باید داروخانه ای را که میخ 

ندارد، خراب کرد.
به  مرد  همان  باز  روز  آن  فردای 
داروخانه رفت و پرسید که آیا داروخانه 
میخ دارد؟ صاحب داروخانه که پیش 

بینی این سوال را کرده بود ، پاسخ 
بار  این  مشتری  مرد  داریم،  داد:آری 
هم با سنگ ترازو به شیشه مغازه زد 
میخ  که  را  داروخانه ای  باید  گفت  و 

می فروشد،خراب کرد.
روز سوم شد و مشتری خاص به مغازه 
وارد شد و باز همان سؤال را تکرار کرد 
که آیا میخ دارید؟ مغازه دار این بار با 
آرامش گفت: عزیز دلم، تو شیشه ات را 

بشکن. چکار به میخ داری!
برای  برخی  است.  من  حکایت  حالا 

هجمه، خیلی بهانه لازم ندارند.
برای  چرا  اصلا  می گویند  دسته  یک 
غافل  گرفته ای؟  مراسم  عمامه گذاری 
از اینکه همه طلبه ها چنین می کنند. 

ولیمه می دهند و مجلس می گیرند.
درباره بنده البته اصلا مراسم خاصی 
هم نبوده و در جشن میلاد امام زمان 
چنانکه سنت همه طلاب است که در 
روز مبارکی و در جلسه جشنی چنین 

می کنند، چنین کردم.
از شش سال پیش که گام در این راه 
نهادم و در شهر قم مشغول طلبگی 
عمامه  روزی  که  بود  طبیعی  شدم، 
بگذارم و توسط یکی از بزرگان به این 

لباس مفتخر شوم.
این  که  نوشته اند  کنایه  به  گروهی 
مراسم ، مراسم تاج گذاری است. البته 
لباس سربازی امام زمان کمتر از تاج 
نیست، ولی خوب و بد آن فقط مربوط 

به من نیست.
هر روحانی که لباس روحانیت را در 

بر دارد ، می تواند به این صفت متصف 
این  من  درباره  چرا  اینکه  حالا  شود. 
تعبیر به کار برده می شود، لابد برای 

شما روشن است.
برخی می گویند خمینی بودن به عمامه 
نیست. سخن درستی است. اما فراموش 
نکنیم تنها من نیستم که عمامه به سر 
در  روزی  روحانی  هزار  ده ها  دارم. 
مراسمی عمامه گذاشته اند و آرزوی گام 
نهادن در راه امام را دارند و صد البته 
تنها به عمامه این مهم میسر نمی شود. 

دعا کنید به مقامش راه یابیم.
لاکچری  مراسم،  نوشته اند  برخی 
نوشتم  برایتان  هم  قبلا  است.  بوده 
که این یک مسیر تخریبی است که 
هدفی بزرگتر از من را دنبال می کند. 
و  بودن  اشرافی  درباره  قضاوت  اما 
به  بدهید  اجازه  را  بودن  لاکچری 
خود شما و عکس های همه کسانی 
ثبت  را  آن  و  بودند  جلسه  در  که 
کردند، واگذار کنم. خود در این باره 

قضاوت کنید.
برخی هم البته با اصل عمامه مشکل 
دارند. من ناراحتی و عصبانیت ـ و نه 
دشنام ایشان را درک می کنم ولی اجازه 
بدهید این حق را برای خودم قائل باشم 

که عقاید خود را داشته باشم.
غرض آنکه به لطف دوستان و دعای 
خیر ایشان بیش از گذشته محتاجم. 
احمد چه با عمامه و چه بی عمامه،خاک 
پای شماست. لطف و قهرتان، محبت 

است.

به گزارش دنیای هوادار، ادوین ساموئل 
سخنگوی دولت انگلیس در گفت وگو با 
شبکه ی خبری المیادین گفت:خروج 
در  ایران   ای  هسته  توافق  از  آمریکا 
و  انگلیس  آمریکا،  منافع ملی  راستای 
خلیج»فارس«  ی  حاشیه  کشورهای 

نیست.
همه جوانب  در  توافق  این  افزود:  وی 
خود جامع و بی نقص نیست و بخش 
تواند  هایی در آن وجود دارد که می 

بهبود یابد.
او ادامه داد: این توافق آغازی مهم است و 
تهدید احتمال آغاز یک رقابت تسلیحاتی 
هسته ای را بر طرف می کند.این توافق 
بستر لازم برای نظارت بازرسان سازمان 
ملل را فراهم می کند و دولت انگلیس با 
همه ی توان و نفوذ خود برای حفظ این 

توافق تلاش خواهد کرد.
مورد  در  ما  موضع  افزود:  ساموئل 
اظهارات نتانیاهو مشخص است؛ ما از 
توافق هسته ای و همچنین از بازرسی 

ایران  ای  هسته  برنامه    مورد  در  ها 
حمایت می کنیم.

اظهارات نخ نما و دروغین نتانیاهو 
واکنش های منفی بین المللی را در 

پی داشته است
در  اتمی  انرژی  المللی  بین  آژانس 
بیانیه ای در این باره اعلام کرد: آژانس 
هیچ نشانه معتبری دال بر فعالیت های 
مرتبط با توسعه یک چاشنی انفجاری 
ایران  از سال ۲۰۰۹ در  هسته ای پس 
پیدا نکرده است. با توجه به این گزارش 
مدیرکل آژانس، شورای حکام نیز اعلام 
پایان  به  مساله  این  بررسی  که  کرد 

رسیده است.
همچنین ولادیمر پوتین رییس جمهور 
با  تلفنی  گفت وگوی  یک  در  روسیه 
نتانیاهو  موضع روسیه در قبال برجام را 
مبنی بر اینکه این توافق دارای اهمیت 
زیادی برای ثبات و امنیت بین المللی 
داد و گفت که  قرار  تاکید  است مورد 

توافق باید از سوی تمام امضاکنندگان 
اجرا شود.

سخنگوی دولت آلمان همچنین تاکید 
برای  مستقل  نظارت  ادامه  که  کرد 
توافق  به  ایران  پایبندی  از  اطمینان 

هسته ای ضرورت دارد.
روابط  کمیته  رئیس  کورکر،  باب 

واکنش  در  نیز  آمریکا  خارجی سنای 
به اظهارات دروغین نتانیاهو که مدعی 
وجود برنامه هسته ای مخفی در ایران 
هسته ای  افشاگری های  گفت:  شد 
نتانیاهو در مورد ایران دربردارنده مورد 
جدیدی نیست و پیش از این نیز همه 

از آن آگاه بودند.

به گزارش دنیای هوادار، کنایه محمدجواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات به مستند بدون فیلتر توسط 
صدا و سیما که روزی خود مروج تلگرام در سطح وسیع بوده است مستند بدون فیلتر در تقبیح تلگرام 

ساخته شده است.

واکنش سید احمد خمینی به انتقادها از مراسم عمامه گذاری اش
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مدیرکل راه آهن تهران خبر داد؛
اتصال مترو  به راه آهن تهران

در سال جاری
مدیرکل راه آهن تهران، از انجام مراحل نهایی اتصال راه آهن تهران به 
مترو خبر داد و گفت امسال مسافران می توانند به صورت مستقیم از 
سکوهای راه آهن ایستگاه تهران به خطوط مترو دسترسی داشته 

باشند.
رضا شاکری، در این باره افزود: در طبقه منفی ۲ ایستگاه راه آهن 

تهران کلیه سکوهای مسافری با مترو متصل خواهند شد.
وی ادامه داد: گالری سمت سکوها توسط پیمانکار راه آهن در حال 
انجام است و خطوط مترو نیز توسط شرکت مترو احداث می شود. 
اکنون فعالیت هر دو کارگاه به ساختمان اصلی ایستگاه رسیده 

است.
شاکری با بیان اینکه راه دسترسی در بخشی از سکوها احداث و 
دو گالری در بخش های شرقی و غربی ایستگاه ایجاد شده است، 
گفت: با افتتاح این طرح مسافران به صورت مستقیم از قطار به مترو 

سوار خواهند شد.
وی افزود: امسال باید طبقه منفی دو ایستگاه تهران آماده سازی 

شود که این دو بخش به یکدیگر متصل شوند.
به گفته شاکری عملیات اتصال در ایستگاه های جوانمرد قصاب و 
شهر ری نیز در حال انجام است و با انجام این پروژه سه ایستگاه 
تهران، جوانمرد قصاب و شهرری به ایستگاه های تبادلی میان مترو 

و راه آهن تبدیل خواهند شد.
مدیرکل راه آهن تهران همچنین درباره طرح جامع ایستگاه تهران 
گفت: طرح جامع که مشاور در حال تهیه آن است، هنوز نهایی 
نشده. اما خروجی های آن در حال انتشار است و در سال جاری 
این طرح به تصویب می رسد. بر اساس این طرح برنامه های توسعه 

پیش گرفته خواهد شد.
شاکری به طرح های توسعه راه آهن تهران در سال ۹۷ اشاره 
کرد و گفت: افزایش ظرفیت ایستگاه و احداثپارکینگ های چند 
این طرح ها  از جمله  برای پارک و تعمیرات قطارها  منظوره 

هستند.
به گفته وی با استفاده از این پارکینگ ها می توان پذیرای تعداد 
بیشتری قطار در تهران بود و در هنگام توقف به تجهیز این قطارها 

پرداخت.
شاکری گسترش قطارهای حومه ای را از دیگر طرح های توسعه 
راه آهن تهران در سال ۹۷ برشمرد و گفت: قطارهای حومه ای که 
بحث جدیدی است و بر روی آن تاکید فراوانی هم هست. این 
قطارها نیاز به خطوط و پارکینگ های خاص خود دارد که برای 

احداث آن ها در تهران برنامه ریزی کردیم.
مدیر کل راه آهن تهران ادامه داد: پروژه های زیادی برای اجرا وجود 
دارد، اما هنوز اعتبارات راه آهن تهران در سال ۹۷ تصویب نشده 

است./ پانا

خبر

نماینده مردم اراک در مجلس شورای اسلامی:
تب ایجاد مناطق ویژه و آزاد اقتصادی

در کشور بالاست
نماینده مردم اراک، کمیجان و خنداب در مجلس شورای اسلامی 
گفت: تب ایجاد مناطق ویژه و آزاد اقتصادی در تمامی استان های 

کشور بالاست.
بررسی  به گزارش دنیای هوادار، سیدمهدی مقدسی در جلسه 
مشکلات ایجاد منطقه ویژه اقتصادی امیرکبیر اراک، با اشاره به 
وجود 6۴ منطقه ویژه اقتصادی و ۷ هفته منطقه آزاد در کشور اظهار 
کرد: در سال ۱3۹۵ تقسیم کاری صورت گرفت و پیشنهاد منطقه 
ویژه اقتصادی در اراک به کمیسیون اقتصادی مجلس ارائه شد و پس 

از انجام مکاتبات لازم مقدمات اجرایی آن فراهم شد. 
وی عنوان کرد: در بسیاری از استان های کشور نظیر استان های 
مرزی تقاضای بسیاری به لحاظ ویژگی ها و مزایای استقرار منطقه 
ویژه اقتصادی وجود دارد و فضای رقابتی سختی را ایجاد کرده است. 
مقدسی گفت: مولفه های زیست محیطی استقرار این منطقه ویژه 
اقتصادی از طریق پیگیری با معاون اول رئیس جمهور و نیز رئیس 
سازمان محیط زیست کشور مورد بررسی و موافقت لازم صورت 

گرفت. 
وی با اشاره به استقرار سه منطقه ویژه اقتصادی در استان مرکزی که 
مزایای آن برای مرکز استان اثر بخش نبوده است، گفت: در مجلس 
شورای اسلامی دو دیدگاه در خصوص ایجاد مناطق ویژه اقتصادی 
و آزاد مطرح است که برخی از نمایندگان به ناکارآمدی این مناطق 
و برخی دیگر به اثرگذاری آن معتقد هستند اما در استان مرکزی 
به لحاظ صنعتی بودن قطعا احداث منطقه ویژه اقتصادی اثرگذار 

خواهد بود. 
نماینده مردم اراک، کمیجان و خنداب در مجلس شورای اسلامی با 
اشاره به پیشنهاد استقرار منطقه ویژه اقتصادی در زمینی به مساحت 
۱8 هزار هکتار در منطقه امیر کبیر اظهار کرد: امیدواریم با پیگیری 
لازم این پیشنهاد به سرانجام برسد و مرکز استان از این مزیت 

اقتصادی بهره مند شود. 
وی با اشاره به وجود برخی جاذبه های اقتصادی و صنعتی در مرکز 
استان برای استقرار منطقه ویژه اقتصادی عنوان کرد: پیگیری 
استقرار منطقه ویژه اقتصادی در سایر استان های متقاضی کشور 
نظیر استان اردبیل به صورت جدی صورت می گیرد و در استان 
مرکزی نیز یک مشارکت بین بخشی برای تحقق این مزیت در 
استان ضروری است و با توجیه مجموعه کلان کشور بستر ایجاد 

آن فراهم شود. 
مقدسی در ادامه بر تامین زیرساخت های لازم برای استقرار منطقه 
ویژه اقتصادی در منطقه امیر کبیر تاکید کرد و گفت: یکی از 
کمبودهای زیرساختی در این منطقه منابع آبی است که باید کار 
مطالعاتی برای تامین آب و سایر خدمات صورت گیرد و تامین 
آب اصلی ترین اولویت در احداث منطقه ویژه اقتصادی امیرکبیر 

به شمار می رود.

جلیل رحیمی جهان آبادی در نشست خبری 
با خبرنگاران حوزه انتخابیه تربت جام، تایباد 
و باخرز بیان کرد: درباره ارتباطات مجموعه 
براساس  و  دارد  وجود  جهان  در  مقررات 
با  ارتباط  در  انسان  بشری  حقوق  مقررات 
یکدیگر آزاد هستند و حق ارتباط، دسترسی 
به اطلاعات و نشر اطلاعات جز حقوق ذاتی 

افراد است.
ارتباط  زمینه  زمانیکه  تا  کرد:  تصریح  وی 
سالم و گسترده برای مردم را فراهم نکرده ایم 
نمی توانیم مردم را از ارتباطات دنیای امروز 

منع کنیم.
این عضو فراکسیون امید تاکید کرد: اگر با 
فیلتر تلگرام مردم به پیان رسان خارجی دیگر 
مهاجرت کردند می خواهیم چه کنیم؟ ما که 
نمیتوانیم تمام پیام رسان های دنیا را فیلتر 

کنیم. نهایتا باید برق را قطع کنیم.
سیستم  کرد:  اظهار  آبادی  جهان  رحیمی 
از  تر  و گسترده  تر  پیشرفته  دنیا  ارتباطی 
پیام رسانی  به سرور  آن است که چنانچه 
دسترسی نداشتیم ارتباط آن را قطع کنیم؛ 
می بایست تکنولوژی خود را تا تراز جهانی 
ارتقا دهیم و نرم افزاری جهانی ایجاد کنیم. 
تا زمانی که اعتماد و تکنولوژی خوب ایجاد 
نکنیم نمی توانیم جلوی این موارد را بگیریم.

وی خاطرنشان کرد: همچنین فیلتر تلگرام 
براساس رای صادر شده یک دادگاه است، اگر 

بنا باشد یک دادگاه رای صادر کند و بخشی 
از حقوق مردم را بگیرد دیگر چیزی از حقوق 
ملت باقی نخواهد ماند؛ این کار نقض حقوق 
ملت است و بجز افزایش بی اعتمادی نسبت 
به نظام و سیستم چیز دیگری نخواهد داشت.
نماینده مردم تربت جام، تایباد و باخرز در 
نتیجه  اظهار کرد:  اسلامی  مجلس شورای 
را  مردم  که  است  شده  این  تلگرام  فیلتر 
که  آمریکایی  های  شکن  فیلتر  سمت  به 
بدافزارهای فراوانی هم دارند سوق داده ایم 

که این کار منطقی و عقلانی نیست.
رحیمی جهان آبادی افزود: تلگرام در اتفاقات 
ها،  خیابان  اما  داشت  نقش   ۹6 ماه  دی 
میدان ها، تلفن ها و ... هم نقش داشتند؛ 
هم  را  ها  خیابان  و  ها  میدان  توانیم  نمی 
ببندیم. ریشه مشکلات دی ماه ۹6 را باید 
واکاوی کرد. طبق گزارش وزارت اطلاعات 
و سازمان اطلاعات سپاه نقش برخی عوامل 
خارجی در آن اتفاقات مشهود بود اما با بستن 
تلگرام نمی توان نفوذ خارجی ها را از بین برد 
چراکه این روزها صدها نرم افزار وجود دارد. 
اتفاقا بیشترین حجم ارتباط گیری در حوادث 

دی ماه ۹6 از طریق توییتر بوده است.
وی با اشاره به فعالیت مسئولین کشور در 
این صورت  به  جهان  کجای  گفت:  توییتر 
کند  مصوب  را  قانونی  قانونگذار  که  است 
سپس خودش رعایت نکند؟ قانونی که اکثر 

مردم رعایت نمی کنند، مشکل از قانون است 
نه مردم.

این نماینده مجلس متذکر شد: اتفاقا زمانی 
افزاری مثل تلگرام بسته می شود  که نرم 
کنترل وضعیت هم دشوار تر میشود چرا که 
کانال های ارتباطی گسترده تر میشود. زمانی 
که گروهی علنی فعالیت می کنند کنترل آن 
ها راحت تر از آن است که مخفیانه فعالیت 

کنند.
وی در بخش دیگری از سخنانش با بیان 
بدون  هزارنفر  که حدود ۷۰۰  مطلب  این 
کشور  در  تابعیت  مشکوک  یا  شناسنامه 
وجود دارد، بیان کرد: امیدواریم طرح اصلاح 
قانون تابعیت را در تابستان امسال به صحن 
مردم  از  زیادی  بخش  و مشکلات  بیاوریم 

برطرف شود.
این عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس 
چه  را  الخدمات  ممنوع  قانون  شد:  متذکر 
کسی تصویب کرده است؟ اگر افغانی هست 
که تحویل افغانستان دهید اگر نه چرا براساس 
مثلا گزارش یک فرد در روستا شناسنامه یک 
نفر گرفته میشود؟ هر فردی حق دارد تابعیت 
داشته باشد. نهاد امنیتی اگر برای شناسنامه 
یک نفر رای منفی میدهد می بایست با دلیل 

آن را عنوان کند.
رحیمی جهان آبادی ادامه داد: به کسی که 
سابقه کیفری دارد تابعیت نمی دهند! طرف 

شده  تابعیت  سلب  داشته  محل  بی  چک 
است؛ حتی اگر اقدام علیه امنیت ملی هم 
کسی داشته باشد تابعیت فرد را نمی توانیم 

سلب کنیم.
عملکرد  از  انتقاد  با  مجلس  نماینده  این 
صداوسیما در شهرستان های حوزه انتخابیه 
گرفته  مصاحبه  ای  برنامه  در  کرد:  بیان 
می شود اما پخش نمی شود. همچنین حضور 
نماینده مردم در مراسم ها سانسور میشود؛ 
صداوسیمای ملی، میلی و خلاف نظر مردم 
عمل می کند. خبرنگار صداوسیما حق ندارد 
از امکاناتش به نفع یک جناح خاص استفاده 

کند.
رحیمی جهان آبادی متذکر شد: اگر به همان 
میزان که شامپو و میمون چیتوز در صداوسیما 
پیدا  انعکاس  هم  مردم  نظر  میشد،  پخش 
امروز وضعیت صداوسیما و دیش  می کرد 

های ماهواره این طور نمی بود.
فراکسیون  و  فراکسیون مرزنشینان  رییس 
بیان  راه  وزیر  استیضاح  درباره  سنت  اهل 
کرد: در حوزه راهسازی در این منطقه خوب 
عمل نشده و پایین ترین شاخص جاده سازی 
استان متعلق به صالح آباد تربت جام است. 
چنانچه وزیر راه به این منطقه توجه نکند 
مجددا با استفاده از آرا دو فراکسیون وزیر را 
به دلیل عملکردش استیضاح خواهیم کرد./ 

ایسنا

عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس:

با فیلتر تلگرام مردم را 
به سمت فیلتر شکن های 
آمریکایی سوق داده ایم

یک عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس گفت: فیلتر تلگرام 
براساس رای صادر شده یک دادگاه است، اگر بنا باشد یک دادگاه رای 
صادر کند و بخشی از حقوق مردم را بگیرد دیگر چیزی از حقوق ملت 

باقی نخواهد ماند.

کنایه وزیر ارتباطات به صداوسیما
درپی فیلتر تلگرام

سخنگوی دولت انگلیس:

تلاش می کنیم تا برجام حفظ شود

آزمون  برگزاری  از  هفته  یک  گذشت  با 
کارشناسی ارشد برخی داوطلبان با سوالاتی 
درباره دسترسی به کلید سوالات و زمان اعلام 

نتایج مواجه هستند.
کلید اولیه سؤالات آزمون کارشناسی ارشد بر 

روی سایت سازمان سنجش آموزش کشور قرار 
گرفته است و داوطلبان می توانند کلید سوالات 

را دریافت کنند.
گفتنی است که نتیجه اولیه و انتخاب رشته 

دهه دوم خرداد اعلام می شود.

اعلام نتایج داوطلبان بورسیه و موارد خاص نیز 
هفته اول تیر ماه است.

نتایج نهایی آزمون کارشناسی ارشد ناپیوسته 
سال ۹۷ هفته اول شهریور ماه از طریق سایت 

سازمان سنجش منتشر می شود.

نکاتی برای داوطلبان آزمون کارشناسی ارشد
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ورزش
مراسم قرعه کشی جام ملت های آسیا 
تیم  و  است  برگزاری  حال  در   ۲۰۱۹
ایران حریفان خود را در این تورنمنت 

شناخت.
به گزارش دنیای هوادار؛ مراسم قرعه 

 ۲۰۱۹ آسیا  ملت های  جام  کشی 
امارات، در برج خلیفه دوبی آغاز شد. 
تیم ملی ایران در گروه چهارم مسابقات 
با عراق، یمن و ویتنام همگروه شد تا 
با قرعه ای متوسط و نه چندان دشوار 

مواجه شود. اسطوره های چند کشور 
آسیایی روی سن دعوت شدند تا مراسم 
قرعه کشی را انجام دهند. علی دایی از 
ایران با تعریف و تمجید مجریان برنامه 

به روی سن آمد.

ایران با عراق، یمن و ویتنام هم گروه شد

شفر: در ایران نفت، خاویار، زعفران و 
شایعه دارید!

وینفرد شفر سرمربی استقلال 
بعد از پیروزی در فینال جام 
خبرنگاران  جمع  در  حذفی 
راجع  چیزها  خیلی  گفت: 
که  دارد  وجود  گذشته  به 
کردم.  صحبت  آن  مورد  در 
و  اول  هفته  چهار  به  راجع 
مشکلاتی که در تیم داشتیم 
و شرایط روحی و بدنی تیم 

قبلا صحبت کردم.
ما خیلی سخت کار کردیم و خیلی مسائل را در تیم تغییر دادیم. 
یک راه حرفه ای را پیش رفتیم و شما می توانید در صورت 
بازیکنان ما تغییر از ناراحتی به لبخند را ببینید. بازیکنان دیدند 
که تیم و کادر حرفه ای داریم. بازیکنان مسائل تاکتیکی و فن برد 

حریف را یاد گرفتند.
سرمربی آبی پوشان درباره تمدید قرارداد دو ساله با آبی ها 
گفت: ایران نفت، خاویار، زعفران و شایعات دارد و شایعه در 
ایران شماره یک است. درباره شایعات از من سوال نکنید زیرا 
برای من هیچ است. ما افرادی داریم که از موفقیت امروز ما 
خوشحال نیستند و بعد از برد ما گریه می کنند و آنها شایعه 

می سازند.

اسکوچیچ: داوری  خجالت  آور بود
سرمربی  اسکوچیچ  دراگان 
خونه به خونه پس از شکست 
مقابل  تیمش  صفر  بر  یک 
استقلال در فینال جام حذفی 
بازی  این  برای  اظهار داشت: 
نداشتیم  را  بازیکن مان  چند 
و به شدت تحت فشار بودیم 
روز  هشت  هفت  این  در  اما 
هم چیزهایی دیده ام که واقعاً 

خجالت آور است. این داوری ها خجالت آور است.
او ادامه داد: من ۴ سال است که در ایران کار می کنم و داوری 
امروز بهترین داوری این دوران بود. به نظرم اصلا مهم نبود که من 
برای بازی امروز بازیکنان اصلی خودم را در اختیار نداشتم. مهم 

این بود که این داوری بی نظیر بود!
اسکوچیچ در مورد آماده کردن سکوی قهرمانی با لوگوی استقلال 
از اواسط نیمه دوم گفت: من این صحنه را ندیدم. داوری این بازی 

خجالت آور بود.

خبر

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

زندگی آماده می شوم برای ...خدایا شکرت ...آمستردام ...افشین خان، از اول کار کردن با این فدراسیون اشتباه بود داشتن  با دوست  را  انقدر خودت  ماموریت شما: 
مشغول کن که وقتی برای تنفر نداشته باشی ...

ماروین هیتس به دورتموند پیوست
دورتموند ماروین هیتس را برای جانشینی رومن وایدنفلر در نظر دارد که در پایان 

فصل بازنشسته می شود. هیتس در 3۱ بازی این فصل بوندس لیگا موفق به ثبت ۹ 
کلین شیت شده است. هیتس 3 بازی ملی در کارنامه دارد و قبل از این در سنت گالن 

و وولفسبورگ هم بازی کرده بود.

رئال مادرید با تمام توان در ال کلاسیکو بازی می کند
کهکشانی ها از حالا تا پایان فصل، تنها به پیروزی در فینال کیف است. در این بین یک 

ال کلاسیکو هم برگزار می شود که مثل همیشه حساس و نتیجه اش علیرغم قهرمانی 
بارسلونا مهم است. به همین خاطر هم زیدان قصد دارد با بهترین ترکیب ممکن در 

نیوکمپ به مصاف بارسلونا برود.

رویز دو بار پیشنهاد تیم دوم بارسلونا را رد کرده است
رویز ۲۲ ساله که حالا از پدیده های لالیگاست و تیم های زیادی به دنبالش هستند، 

پیشتر در الچه بازی می کرد. او مدت هاست در اختیار بتیس است. به تازگی گفته شده 
است که دوبار پیشنهاد تیم دوم بارسلونا را رد کرده است. رویز هافبکی تقریبا کامل با 

فیزیک بدنی فوق العاده؛ بازیخوانی مناسب و شوتزن است.

غیبت واران و ایسکو در تمرینات رئال مادرید
واران که در بازی با بایرن مونیخ از ناحیه ران پا دچار آسیب دیدگی شده، در تمرین 

سفیدپوشان شرکت نکرد و به تمرینات اختصاصی اش در سالن بدنسازی پرداخت. 
ایسکو هم که از بازی رفت در مونیخ از ناحیه کتف دچار پیچ خوردگی شد، وارد زمین 

چمن شد اما به صورت اختصاصی تمرین کرد.

بعضی ها داغشو دوست دارن 
Some Like It  Hot

اخبار کوتاه

به پایان رسید. یک فصل سختی و سیاهی. بی شک هواداران پرشمار استقلال 
در سراسر کشورمان فصل خوبی را با تیم محبوبشان پشت سر نگذاشتند. از 
برآورده نشدن انتظاراتشان با شماره ده محبوب سابقشان، »علیمنصور« تا 
خریدهای ضعیف و بدشانسی های ممتدی که تمامی نداشت. علیمنصور رفت. 
رفتنی که لازم بود. هم برای او و هم برای آبی ها. شوک به موقع مدیریت استقلال 
در میانه فصل و روی کار آمدن شفر خون تازه ای در رگ های این تیم جاری کرد. 
تا جایی که استقلال خود را از انتها به سه تیم بالای جدول رساند، به فینال جام 
حذفی صعود کرد و با شکست خونه به خونه بابل، موفق شد تا برای هفتمین بار 
به تنهایی عنوان پرافتخارترین تیم ادوار جام های حذفی کشور را یدک بکشد. 

فصل  کردن  سپری  از  بعد  پوشان  آبی 
درخشان با وینفرد شفر که البته با قرار 
آنها  برای  جدول  سوم  رده  در  گرفتن 
همراه بود، تلاش می کردند تا با پیروزی 
در فینال جام حذفی مقابل خونه به خونه 
و  کنند  کسب  را  قهرمانی  عنوان  بابل 
سانتر  با  که  باشند  داشته  جام  با  سالی 
کننده  تمام  ضربه  و  حیدری  خسرو 
مامه تیام توانستند در دقیقه 3۵ به گل 
مقابل  صفر  بر  یک  برتری  به  و  برسند 
کرد  اشاره  باید  اما  یابند،  بابلی ها دست 
غائب   ۱۰ وجود  با  اسکوچیچ  شاگردان 
تاثیرگذارشان نمایش خوب و جنگنده ای 
تا پایان مسابقه داشتند و عملکرد قابل 

قبولی ارائه دادند. 
شاگردان شفر بازی را هجومی آغاز کردند 
و در آستانه رسیدن به گل در همان دقایق 
ثمری  حیدری  شوت  که  بودند  ابتدایی 
به مرور زمان خونه  ادامه  اما در  نداشت، 
به خونه نمایش بهتری ارائه داد و سوار بر 
بازی شد؛ زدن شوت های از راه دور یکی 
خونه  به  خونه  برنامه های  اصلی ترین  از 
برای رسیدن به گل بود که ثمری نداشت 
راست  سمت  از  نفوذ  که  پوشان  آبی  اما 
زمین را جزو تاکتیک های اصلی گذاشته 
ارسال  با   3۵ دقیقه  در  توانستند  بودند، 
خسرو حیدری و ضربه تیام به گل برسند؛ 
شوت زنی از پشت محوطه هم یکی دیگر از 
روش های استقلال برای باز کردن دروازه 
بابلی ها بود که دیگر ثمری برای این تیم 
نداشت؛ شاگردان اسکوچیچ هم با وجود 

اینکه در خط میانی خوب کار می کردند و 
تا محوطه جریمه استقلال می رسیدند، اما 
در زدن ضربات آخر دقت لازم را نداشتند 
با برتری یک بر صفر آبی ها  تا نیمه اول 

تمام شود.
خونه به خونه شروع نیمه دوم خوبی داشت 
و اگر تصمیم زرگر، داور مسابقه نبود نیز 
که  شود  پنالتی  یک  صاحب  می توانست 
این اتفاق نیافتاد ولی با این حال تیم لیگ 
یکی پا پس نکشید و به روش های مختلف 
شانس خود را برای رسیدن به گل امتحان 
می کرد؛ آنها پس از سه بار شوت زنی راه 
دور روش دیگری برای رسیدن به دروازه 
استقلال در دستور کار قرار دادند که یک 
بار هم ارسال از جناحین برای آنها نتیجه 
داد و اگر فوق واکنش رحمتی نبود، ضربه 
سر آقابابایی گل تساوی را برای خونه به 
خونه به همراه داشت؛ شاگردان اسکوچیچ 
تا دقیقه ۷۵ نبض بازی را در دست داشتند 
و استقلال عقب کشیده بود تا روی ضد 
اگر  این حال  با  ولی  برسد  به گل  حمله 
دقت لازم در خط حمله بابلی ها بود این 
تیم می توانست گلزنی کند؛ در ۱۵ دقیقه 
پایانی بازی به دلیل کمبود بازیکن و فشار 
تیم  این  خونه،  به  خونه  اخیر  مسابقات 
نتوانست دیگر توپ و میدان را مثل دقایق 
قبل در اختیار داشته باشد تا استقلال در 
لحظات پایانی دو فرصت جدی گلزنی هم 
خلق کند ولی در نهایت نتیجه تغییر نکرد 
و آبی پوشان با برتری یک بر صفر به عنوان 

قهرمانی رسیدند.

استقلال تهران: 
منتظری،  پژمان  رحمتی،  مهدی  سید 
سید مجید حسینی، خسرو حیدری، امید 
نورافکن، امید ابراهیمی، روزبه چشمی)۵۴- 
فرشید باقری(، سرور جپاروف، وریا غفوری، 
فرشید اسماعیلی، مامه بابا تیام)۴3- علی 

قربانی(
سرمربی: وینفرد شفر

خونه به خونه بابل: 
وفا  امین حاج محمدی،  ایمن تراج،  میکائیل 
هخامنش، امیر منصوریان، سید محمد قریشی، 
امیری، محمد  مهران  کریمی،  سید محمد 
قاسمی نژاد، نیما انتظاری)8۴- رضا معقولی(، 
رضا آقابابایی)68- بابامحمدی)3+۹۰- میلاد 

ابطحی((، حمید کاظمی
سرمربی: دراگان اسکوچیچ

اخطار:
روزبه چشمی)3۹( امید نورافکن)۴۵( امید 

ابراهیمی)۵۲( از استقلال
محمد  سید  قاسمی نژاد)6۲(  محمد 

کریمی)83( از خونه به خونه

شرح گل:
استقلال ۱ - خونه به خونه ۰ )دقیقه 3۵: مامه 
تیام(: خسرو حیدری نفوذ سریعی از سمت 
راست زمین انجام داد که ارسال رو به جلو و 
دقیق او را تیام با ضربه تمام کننده پای چپ 
از کنار دستان ایمن تراج عبور داد تا گل اول 

فینال جام حذفی برای استقلال ثبت شود.

حواشی: 
از  شجاعیان  داریوش  و  زکی پور  میلاد   *
استقلال و روح الله باقری و مهدی خیری 
از خونه به خونه، بازیکنان محروم دو تیم 

بودند.
مصدوم  بازیکن  تنها  کریمی  محسن   *
استقلال است که قادر به همراهی تیمش 

در این دیدار نبود.
* نیمکت نشینان استقلال را سید حسین 
باقری،  فرشید  سهرابیان،  آرمین  حسینی، 
حسین حیدری، فردین نجفی، بهنام برزای، 
بویان نایدونوف، جابر انصاری و علی قربانی 
تشکیل می دهند ولی برخلاف آبی پوشان 
نیمکت  روی  دارند،  ذخیره  بازیکن   ۹ که 
نام های  به  بازیکن   6 تنها  خونه  به  خونه 
میلاد ابطحی، سینا قنبرپور، رضا منصوری، 
و  معقولی  رضا  باباگلی،  محمدحسین 

بابامحمدی نشسته اند.
وجود  با  شجاعیان  و  زکی پور   *
به خرمشهر  استقلال  همراه  محرومیت 

سفر کردند.
گاز  و  نفت  ورزشگاه  ظرفیت  بیشتر   *
اروندان را هواداران استقلال تشکیل داده اند 
نیز  خونه  به  خونه  اندک  تماشاگران  ولی 
ابتدای  از  استادیوم حضور داشتند که  در 
فوتبال  فدراسیون  از  انتقاد  به  حضورشان 
یک  لیگ  پایانی  هفته  اتفاقات  پیرامون 

پرداختند.
* مامه تیام در زمان تعویض لنگ لنگان 
زمین بازی را ترک کرد و جای خود را به 

علی قربانی داد.

ربیع خواه از بیمارستان مرخص شد
که  پرسپولیس  تیم  مصدوم  بازیکن 

خود  صلیبی  رباط  چهارشنبه  روز 
را جراحی کرده بود از بیمارستان 
ربیع خواه  محسن  شد.  مرخص 
بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس که 

روز چهارشنبه رباط صلیبی خود را 
به تیغ جراحان سپرده بود از بیمارستان 

مرخص شد.

جام دزیده شده استقلال پس گرفته شد
قهرمانی  جام  متفرقه  افراد  از  تعدادی 

ورزشگاه  از  و  برداشته  را  استقلال 
خارج کردند که با دخالت مشوقین 
این تیم این جام پس گرفته شد. 
و  هواداران  عجیب  هجوم  از  پس 

افراد متفرقه به داخل زمین مراسم 
حاشیه  به  استقلال  قهرمانی  جشن 

کشیده شده و بازیکنان این تیم حتی نتوانستند 
دور افتخار بزنند.

دربی سوپرجام قطعی و سایپا هم
آسیایی شد

با قهرمانی استقلال در جام حذفی، این تیم 
۲۹ تیر ماه باید با پرسپولیس قهرمان 

لیگ دیدار سوپرجام را برگزار کند. 
تاج،  مهدی  گفته های  اساس  بر 
رییس فدراسیون فوتبال، سهمیه 
ایران در فصل ۲۰۱۹ لیگ قهرمانان 

آسیا ۱+3 خواهد بود.

رفیق هدایتی سرپرست پرسپولیس شد!
ترین  نزدیک  از  یکی  حسین خبیری 

سرپرست  هدایتی  حسین  رفقای 
این  ردپای  تا  شد  پرسپولیس 
پرسپولیس  در  بانکی  بدهکار 

پررنگ تر شود.

استقلال 1- 0 خونه به خونه؛ سوار بر موج موفقیت

هفتمین تاج گذاری

دیگه چه خبر؟

مانه: رئال مادرید یکی از بهترین تیم های 
دنیاست ولی ما لیورپول هستیم

مهاجم سنگالی قرمزها معتقد است که تیمشان توانایی شکست هر 
تیمی در دنیا را دارد. تیم های رئال مادرید و لیورپول، فینال لیگ 

قهرمانان اروپا را در فصل جاری برگزار خواهند کرد.
این مسابقه  لیورپول در خصوص  مانه، مهاجم سنگالی  سادیو 
گفت:»احترام زیادی برای رئال مادرید قائلیم. آنها یکی از بهترین 
تیم های دنیا هستند ولی ما نیز لیورپولیم. ما قوی هستیم و توانایی 
شکست دادن هر تیمی در دنیا را داریم. به خودمان باور داریم. 
بنابراین اعتقاد داریم که می توانیم مقابل آنها رفته و پیروز شویم. 
به مصاف آنها رفته و برای هواداران مان و باشگاه می جنگیم. قطعا 
بدون ترس و فقط برای پیروزی بازی خواهیم کرد. بازیکنانی در 
تیم داریم که می توانند گلزنی کنند. این را قبلا نشان داده ایم و 

بنابراین، ترسی وجود ندارد.«

رودی گارسیا: بی صبرانه منتظر 
سیستم کمک داور ویدیویی هستم

رودی گارسیا، سرمربی تیم مارسی، با وجود اتفاق بحث برانگیزی 
که در دیدار مقابل تیم سالزبورگ اتریش رخ داد، از وار حمایت کرد.

تیم فوتبال مارسی با وجود شکست ۲-۱ در این دیدار، به فینال 
لیگ اروپا رسید. این پایانی بر هفته ای جنجالی در فوتبال اروپا 
بود، چرا که گل رولاندو از کرنری زده شد که به اشتباه به سود تیم 

مارسی گرفته شده بود.
گارسیا می گوید وار می تواند پایانی بر اشتباهات داوری باشد:»من 
بی صبرانه در انتظار سیستم کمک داور ویدیویی هستم. در این 
صورت ما در مورد گل دوم آن ها که در موقعیت آفساید زده 
شد صحبت نمی کنیم. دیگر نیازی نخواهد بود در مورد پنالتی 
گرفته نشده برای ما به خاطر خطای هند داخل محوطه جریمه، 
یا... صحبت کنیم. تکنولوژی پایانی بر این اشتباهات خواهد بود.«

راموس: رئال مادرید ترسی از صلاح 
ندارد

مدافع اسپانیایی در خصوص فینال لیگ قهرمانان اروپا میان رئال 
مادرید و لیورپول اظهار داشت:»صلاح یکی از ۱۱ بازیکن لیورپول 
است که ما باید با آن روبرو شویم.روبروی بهترین مهاجمان دنیا 
بازی کرده ام که اکثر آنها جزو بهترین های تاریخ نیز بوده اند. برای 

من با تمام احترام، هیچ ترسی از این بابت نیست.«
وی افزود:»نباید برای این مسابقه مغرور باشیم. می دانیم که این 
در DNA رئال مادرید است که قهرمان لیگ قهرمانان اروپا شود. 
آماده ایم که از قهرمانی مان دفاع کنیم و این مسابقه را آسان 
نخواهیم گرفت. شاید در ابتدای مسابقات، هیچکس فکر نمی کرد 
لیورپول فینالیست شود ولی آنها اینجا هستند چون شایسته آن 
هستند. ما به عنوان یک تیم می دانیم چگونه در فینال ها بازی 

کنیم و آماده این بازی هستیم.«
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n   تحریریه: علیرضا ریحانی - تیلدا حسینی - مهسا تیموری
n  طراح و صفحه آرا: احمد شاهوند  -  امیررضا بیات

n  چاپ و لیتوگرافی: گلها
n  تیراژ: ۱۰.۰۰۰ نسخه    n توزیع:  نشرگستر

n   نشانی: کرج، چهارراه طالقانی، ساختمان حکیم، طبقه ۹، واحد ۹۲
n تلفن: 3۲۲۱۹8۴8 - 3۲۲۱۹۱۲3          دورنگار: 3۲۴۰۰33۵

n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: سعید اکبرزاده               n قائم مقام )صاحب امتیاز و مدیرمسئول(: مهرداد تیموری               n سردبیر: توحید وانشانی               n دبیر تحریریه: مهدی تیموری

خبر

فرماندهی انتظامی تهران بزرگ: 
وقوع روزانه 10 درگیری مسلحانه 

پلیس با سارقان و مجرمان در تهران 
فرماندهی انتظامی تهران بزرگ در مراسم اولین دوره اختتامیه سلاح 
کشی عملیاتی ویژه کارکنان پلیس تهران بزرگ، گفت: در این دوره 

تلاش داریم که آموزش های تئوری را به مهارتی تبدیل کنیم.
سردار  حسین رحیمی با حضور در مراسم اولین دوره اختتامیه 
سلاح کشی عملیاتی ویژه کارکنان پلیس تهران بزرگ، اظهار 
داشت: در طول شبانه روز به طور میانگین ۱۰ مورد تیراندازی در 
سطح شهر تهران داریم که به منظور برخورد با سارقان و مجرمان 
انجام می شود، بنابراین پلیس های پایتخت باید آموزش های 

مدرن تیراندازی را فرا بگیرند.
وی با تاکید بر اهمیت آموزش، گفت: تلاش داریم مجتع آموزشی 
استاندارد با فناوری های روز دنیا را برای آموزش کارکنان فراهم کنیم.

فرمانده انتظامی تهران بزرگ با تاکید بر اینکه آموزش باید اثر 
بخش باشد، تصریح کرد: در حال حاضر 6۰۰ نفر از ماموران پلیس 
پایتخت که در ماموریت های حضور دارند تحت آموزش قرار گرفته 
اند؛ در این دوره از آموزش قرارگاه جهادی تلاش داریم که آموزش 

های تئوری را به مهارتی تبدیل کنیم.
سردار رحیمی تاکید کرد: ایجاد شهرک آموزشی انتظامی و میدانی و نیز 
استمرار این آموزش ها تا رسیدن به اهداف بلند مدت قرارگاه جهادی، از 

موضوعات مهمی است که در دستور کار این پلیس قرار دارد.

سخنگوی سازمان غذا و دارو:
داروی چینی در بازار ایران نداریم

سخنگوی سازمان غذا و دارو وزارت بهداشت وجود داروی چینی 
در بازار ایران را تکذیب کرد.

کیانوش جهانپور، سخنگوی سازمان غذا و دارو در واکنش به شایعاتی 
در مورد داروی چینی در ایران گفت: در ایران داروی چینی نداریم، 
قصدی هم برای صدور مجوز ورود به داروی چینی وجود ندارد و 
مطالبی که متاسفانه هر از گاهی عنوان می شود، پایه و اساسی ندارد.
وی افزود: این موضوع شاید لزوما ارتباطی به کیفیت داروی تولیدی این 
کشور هم نداشته باشد؛ چرا که حداقل جمعیت یک و نیم میلیاردی 

این کشور و حتی برخی مقاصد آن، این داروها را مصرف می کنند.
سخنگوی سازمان غذا و دارو بزرگ ترین مقصد داروهای چینی هم 
ایالات متحده، استرالیا، آلمان،   کره جنوبی و هنگ کنگ دانست 
و اظهار داشت: این مورد در ایران ضرورتی نداشته و قصدی هم 
برای واردات دارویی از این کشور در سازمان غذا و دارو وجود ندارد.
ایران  رسمی  دارونامه  از  چین  فارماکوپه  کرد:  اضافه  جهانپور 
محدودتر است و چین با تمایلی که به توسعه فارماکوپه و داروهای 
های تک و بایوسیمیلار نشان می دهد، می تواند واردکننده بسیاری 
از داروهای های تک ایران باشد و به عنوان یک بازار بالقوه برای 

داروی ایرانی فراروی شرکت های ایرانی به شمار می رود.

اعتبار طرح ترافیک 9۶ ساقط شد
بالاخره بعد از کش وقوس های فراوان طرح ترافیک جدید تهران 
از امروز  اجرایی خواهد شد تا ورود به هسته مرکزی تهران برای 

رانندگان با محدودیت بیشتری روبرو باشد.
درماه های پایانی سال گذشته بود که شهرداری تهران طرحی 
جدید برای محدوده طرح ترافیک پایتخت ارائه کرد، طرحی که 
مخالفان و موافقانی داشت اما به مرور زمان به تصویب رسیده 
و قرار شد که در سال ۹6 اجرایی شود، اجرای این طرح اما تا 
۱۵ اردیبهشت ماه به تعویق افتاد و سرانجام بناست که از امروز 
اجرایی شود و به عبارتی دیگر  خودروهای سواری فاقد مجوز و نیز 
دارندگان مجوزهای طرح ترافیک ۹6 دیگر اجازه ورود به محدوده 
طرح ترافیک را ندارند و ورودشان به محدوده زوج و فرد نیز به 

آخرین رقم سمت راست پلاک شان بستگی دارد.  
سردار محمدرضا مهماندار، رییس پلیس راهور تهران بزرگ در این 
باره می گوید: از نظر پلیس طرح ترافیک جدید تغییر چندانی با طرح 
قبلی ندارد، اما در حوزه کاری مربوط به شهردار تغییراتی ایجاد شده 
که مربوط به شهرداری است. در عین حل یکی از مهم ترین تغییرات 
طرح ترافیک جدید زمان اجرای طرح است که با دوساعت افزایش 
از ساعت 6:3۰ آغاز شده و تا ساعت ۱۹ ادامه خواهد داشت، اما 

تغییری در محدوده طرح ترافیک اعمال نشده است.  
وی با بیان اینکه ساعت و محدوده طرح زوج و فرد هیچ تغییری 
نکرده است، گفت: ساعت اجرای طرح زوج و فرد نیز از 6:3۰ صبح 
آغاز شده و تا ۱۹ ادامه خواهد داشت، ضمن اینکه محدوده آن نیز از 
شمال به بزرگراه همت، از جنوب به بزرگراه بعثت، از شرق به بزرگراه 
امام علی )ع( و از غرب به بزرگراه های نواب و چمران ختم می شود.

بر  تاکید  با  بزرگ  تهران  رانندگی  و  راهنمایی  پلیس  رییس 
اینکه اجرای این طرح به شکل ارشادی انجام خواهد شد گفت: 
اجرای ارشادی این طرح به این شکل است که افرادی که تا 3۱ 
اردیبهشت ماه و تنها برای یکبار وارد محدوده طرح ترافیک شوند، 
برایشان پیامکی صادر شده و از آنها خواسته می شود که تا 3۱ 
اردیبهشت با مراجعه به سایت اقدام به پرداخت عوارض خود کنند 
تا جریمه نشوند، اما اگر تا پایان این تاریخ چنین کاری را نکنند، 
جریمه خواهند شد و عوارض را نیز باید پرداخت کنند. ضمن اینکه 

ورود برای بار دوم نیز مشمول جریمه خواهد شد.
مهماندار  درباره اجرای طرح ترافیک و زوج و فرد در روزهای 
پنجشنبه نیز گفت: در روزهای جمعه و ایام تعطیل که این طرح 
اجرا نمی شود، اما در طرح جدید طرح ترافیک و زوج و فرد در روز 
پنجشنبه  نیز اجرایی نمی شود، البته این تصمیم فعلا موقتی است 
و اگر آنطور که مدیران شهرداری به ما گفته اند مشکلات ترافیکی 
دراین روز به وجود نیاید، آن را به شکل دائمی ادامه خواهیم داد. 

خبر

با پیشنهاد تقسیمات جدید شهری 
کمال شهر و کرج موافقت شد 

فرماندار کرج با بیان اینکه تقسیمات جدید شهری کمال شهر و 
کرج به استاندار البرز پیشنهاد شد، گفت: استانداری البرز با پیشنهاد 

تقسیمات جدید شهری کمال شهر و کرج موافقت کرد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از خبرگزاری تسنیم، سیروس شفقی 
در جلسه شورای اداری و مراسم افتتاح دو سالن ورزشی کمال شهر 
که ظهر پنجشنبه انجام شد، با اشاره به مشکلات عدیده شهر اقماری 
کمال شهر، اظهار داشت: شهر کمال شهر با فرمانداری کرج دارای 

تعامل مناسب و مطلوبی است.
فرماندار ویژه کرج، افزود: عدم تناسب و برخورداری از شاخص های 
درمانی، آموزشی و بهداشتی از مشکلات عدیده کمال شهر است که 

باید این مشکلات برطرف شود.
وی با بیان اینکه پیشنهاد تقسیمات جدید شهری کمال شهر و کرج 
به استاندار البرز پیشنهاد شد و استانداری موافقت کرد، ادامه داد: 
فرآیند قانونی تقسیمات سیاسی جدید کمال شهر در وزارت کشور 

در حال بررسی است تا بخشداری مرکزی کمال شهر ایجاد شود.
معاون استاندار البرز اضافه کرد: در سال ۹۴ طرح تفصیلی این شهر 
ابلاغ شده است ولی با توجه به ویژگی کمال شهر امکان بازنگری در 

طرح تفصیلی این شهر اقماری وجود دارد.
وی با اشاره به اینکه کمال شهر 3۰ حلقه چاه آب شرب دارد و ذخیره 
آن ۱۰ هزار مترمکعب است، گفت: با توجه به ایجاد زیرساخت های 
کمالشهر که در حال احداث است آب سد طالقان به کمالشهر 

می رسد تا مشکلات آب این شهر برطرف شود.

حکمِ مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل 
شهرداری کرج ابلاغ شد

سمت  از  را  موسوی  علیرضا  سید  کرج،  شهرداری  سرپرست 
سرپرست به سمت مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 

این کلانشهر منصوب کرد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از پایگاه خبری مدیریت شهری 

کرج، در حکم سرپرست شهرداری کرج آمده است؛
جناب آقای سید علیرضا موسوی

احتراما پیرو ابلاغ شماره ۱۱8۴8۵ مورخ ۵/۹/۹6 و با توجه به 
هماهنگی های انجام شده و با توجه به موفقیت جنابعالی در دوره 
سرپرستی و حصول رضایت از نحوه عملکرد شما، بدینوسیله شما 
را به عنوان مدیر کل ارتباطات و امور بین الملل تعیین می نمایم.

امید است با استعانت از ایزد منان و رعایت قوانین و مقررات در 
انجام امور محوله بر اساس شرح وظایف تعیین شده تحت نظر این 

جانب موفق و موید باشید.
محمدرضا احمدی نژاد / سرپرست شهرداری کرج

غلامحسین بنان ۱۵ اردیبهشت ۱۲۹۰ در 
تهران متولد شد. پدرش کریم خان بنان الدوله 
رکن الدوله  شاهزاده  دختر  مادرش  و  نوری 
برادر ناصرالدین شاه بود. از شش سالگی به 
خوانندگی و نوازندگی ارگ و پیانو پرداخت و 
در این راه از راهنمایی های مادرش که پیانو را 

بسیار خوب می نواخت، بهره ها گرفت.
را  حرفه ای   فعالیت  گفته خودش،  به  بنان 
در سال ۱3۰6 آغاز کرد و فقط در جلسات 
خصوصی و در حضور دوستان و آشنایان به 
صورت حرفه ای آواز می خواند اما در نهایت از 
شهریور ۱3۲۰ وارد رادیو شد و با همکاری 
هنرمندانی چون روح الله خالقی صدایش را از 

طریق »رادیو تهران« به گوش مردم رساند.
زنده یاد روح الله خالقی او را به ارکستر انجمن 
موسیقی دعوت کرد و از طرفی بنان با ارکستر 
شماره یک نیز همکاری داشت. این در حالی 
بود که  به برنامه »گل های رنگارنگ« نیز 
دعوت شده بود. بنان در طول فعالیت هنری 
خود، حدود 3۵۰ آهنگ را اجرا کرد. ویژگی 

صدای وی، زیر و بم ها و تحریرهای اوست.
این هنرمند هم به آواز قدیمی و کلاسیک ایرانی 
و هم به نغمه های جدید و مدرن ایرانی تسلط 
داشت که نمونه بارز این تسلط را می توان در 
تصنیف »الهه ناز« مشاهده کرد. تا جایی که 
سبک  اجراکننده  بزرگ ترین  را  بنان  برخی 
وزیری و خالقی می دانند. او همچنین در کنار 
ادیب خوانساری از اجراکنندگان آثار استادان 
صبا و محجوبی بود و همچنین به مرکب خوانی 

و تلفیق شعر و موسیقی تسلط داشت.
اما زندگی غلامحسین بنان تحت تاثیر یک 
حادثه قرار گرفت. او در ۲۷ دی ۱336 به 
همراه دو نفر از دوستانش در راه بازگشت از 
یک میهمانی به سمت خانه بوده که ناگهان در 
حوالی کاروانسرای سنگی یک تانکر نفتکش 
فاقد چراغ ایمنی عقب و پوشیده از گل و لای 
در مقابلش سبز می شود و تصادف شدیدی 
بین خودروی بنان و آن تانکر نفتکش رخ 
می دهد. بعد از برخورد شدید، بنان از ناحیه 

صورت و چشم ها آسیب  می بیند.

و  روزنامه ها  در  تصادف  این  خبر  انتشار  با 
بیمارستان  سمت  به  مردم  سیل  مجلات، 
روانه می شود تا آنجا که به علت انبوه جمعیت 
و بر هم خوردن نظم بیمارستان، دفترچه ای 
در سالن انتظار بیمارستان قرار می دهند تا 
نشده  بنان  از  عیادت  به  موفق  که  مردمی 
ابراز همدردی کنند و  بوده اند در آن دفتر 
نوشته ای برای او به جای بگذارند. بنان برای 
و  از کشور مسافرت کرد  به خارج  معالجه 
بعد از برگشت از این سفر تصمیم گرفت در 

مواضع هنری خود بازنگری کند.
او می گفت: »من از این پس کوشش می کنم 
آثاری اجرا کنم که واجد وزنی شاد و شعری 
از ادامه شیوه  امیدوارکننده  است. من جداً 
قدیم که شباهت به مرثیه خوانی دارد خسته 
شده ام؛ البته در این زمینه سازندگان آهنگ 

باید با من یاری و همکاری کنند.«
به  می توان  بنان  ترانه های  ماندگارترین  از 
»آمدی  شور،  مایه  در  »آذربایجان«  آهنگ 
»الهه  بوسلیک،  مایه  در  قربانت«  به  جانم 

در  دلنشین«  »بهار  دشتی،  مایه  در  ناز« 
آواز  در  مولیان«  »بوی جوی  اصفهان،  آواز 
اصفهان، تصنیف »توشه عمر« در دستگاه 
همایون، »یار رمیده«، »می ناب«، »خاموش«، 
»مراعاشقی شیدا«، »من از روز ازل«، »نوای 
نی« و سرود همیشه جاوید »ای ایران« در 

مایه دشتی اشاره کرد.
بنان »حالا چرا« و »کاروان« را بهترین آثار 
»کاروان  می گفت:  و  می دانست  خودش 
گفته  به  خوانده ام«.  مرگم  از  بعد  برای  را 
همسرش او در اواخر عمر خود هم دلبستگی 
عجیبی به ترانه »رؤیای هستی« پیدا کرده 

بود تا آنجا که با این آهنگ می گریست.
بنان که مدت ها از بیماری دستگاه گوارش 
و افسردگی رنج می برد، سرانجام غروب 8 
اسفندماه ۱36۴ خورشیدی در بیمارستان 
ایرانمهر تهران درگذشت و بر خلاف وصیتش 
که مایل بود در گورستان ظهیرالدوله به خاک 
سپرده شود، در امام زاده طاهر کرج به خاک 

سپرده شد.

پیکر ناصر چشم آذر، فردا یکشنبه از مقابل تالار وحدت به 
سمت قطعه هنرمندان بهشت زهرا)س( تشییع می شود.

کننده  تنظیم  و  آهنگساز  موسیقیدان،  آذر  چشم  ناصر 
موسیقی کشورمان بود که روز گذشته جمعه ۱۴ اردیبهشت 
۱3۹۷ براثر سکته قلبی در بیمارستان شهید باهنر درگذشت.

مراسم   ۱3۹۷ اردیبهشت   ۱6 یکشنبه  فردا  است  قرار 
تشییع پیکرِ چشم آذر از مقابل تالار وحدت به سمت قطعه 

هنرمندان بهشت زهرا، برگزار شود.

چشم آذر برای ۲۲ فیلم، موسیقی ساخت و توانست سیمرغ 
بلورین بهترین موسیقی متن دوازدهمین جشنواره فیلم فجر 
برای فیلم های »بلندی های صفر« و »چشم شیطان« و 
سیمرغ بلورین بهترین موسیقی متن بیستمین دوره جشنواره 

فیلم فجر برای فیلم »قارچ سمی« را از آن خود کند.
فیلم  موسیقی  ساخت  برای   ۱38۲ سال  در  آذر  چشم 
»خواهران غریب« جایزه بهترین موسیقی فیلم جشنواره 

فیلم مالزی ار کسب کرد.
های  شادی«،»شب  عشق«،»باران  »طلوع  عشق«،  »باران 

های  مجموعه  جمله  از  تهران«  های  »شکوفه  و  تهران« 
موسیقی بی کلام چشم آذر بودند که در این میان »باران 
عشق« در میان مخاطبان ایرانی شناخته شده ترین اثر اوست.

پیکر ناصر چشم آذر یکشنبه تشییع می شود

توئیتر به بیش از 33۰ میلیون کاربر خود 
اعلام کرده تا پسوردهای خود را تغییر دهند 
کاربران  پسوردهای  شده  سبب  باگی  زیرا 
در یک متن در سیستم رایانه های داخلی 

شرکت بدون اقدامات امنیتی ذخیره شوند.
این بدان معناست که برخی پسوردها در یک 
متن در سیستم رایانه های داخلی آن بدون 

اقدامات امنیتی ذخیره شده اند.

فناوری  از  توئیتر  استفاده  به  مشکل  این 
را  پسوردها  که  است  مربوط   hashing
جایگزین اعداد و حروفی می کند که کاربر 
آنها را وارد می کند. اما این باگ سبب شده تا 
پسوردها قبل از تکمیل فرایند hashing، در 

یک فایل رایانه داخلی نوشته شوند.
توئیتر هنوز اعلام نکرده چه تعداد پسورد 
تحت تاثیر این باگ قرار گرفته اما منبعی 

فاش کرده تعداد آنها قابل توجه بوده و اکنون 
چند ماه از قابل دسترس بودن آنها می گذرد.

البته توئیتر اصرار دارد که این مشکل اکنون 
این  در  داخلی  تحقیقات  است.  شده  حل 
شرکت هیچ گونه نشانی از دزدی یا سواستفاده 
از پسوردها را نشان نداده است. با این وجود 
توئیتر به کاربران خود اعلام کرده به دلیل 

احتیاط، پسوردهای خود را تغییر دهند.

با شناسایی یک باگ امنیتی؛ 
۳۳۰ میلیون کاربر توئیتر پسوردهایشان را تغییر دهند

چرا »بنان« 2۸ سال 
عینک دودی می زد؟ 

خبر

نگاه ویژه مدیریت شهری
به زنان در شهر

مدیر عامل سازمان خدمات اجتماعی شهرداری تهران گفت: 
از مدیران  از 3۰ درصد  بیش  دارد  نظر  مدیریت شهری در 
آتی را از جمعیت بانوان متخصص شاغل در شهرداری تهران 

استفاده کند.
اکبر نعمتی مدیر عامل این سازمان در نشست مشترک با مشاور 
مدیران  از  و جمعی  تهران  بانوان شهرداری  کل  اداره  اجرایی 
ستاد توانمندسازی بانوان در نمایشگاه بین المللی کتاب تهران، 
گفت: بانوان نقش برجسته ای در بالندگی کشور دارند و در واقع 
یکی از شاخص های توسعه ی اجتماعی ، مشارکت زنان و نحوه  

نقش آفرینی آنها در ساختارهای اجتماعی است.
بانوان در رده های مدیریتی  به سوابق درخشان  اشاره  با  وی 
در پایتخت ، اشاره کرد و افزود: در نقش آفرینی زنان شکی 
نیست، رفتارهای جنسیتی به آنان صدمه می زند باید به تعداد 
مدیران مرد مدیران زن نیز در حوزه های شهری و اجتماعی با 
توجه به نوع تخصص و توانمند بودن آنها ،در رده های مدیریتی 

جایگزین شوند.
مدیر عامل سازمان خدمات اجتماعی شهرداری تهران، تصریح 
کرد: وقتی بانوان توانایی مدیریتی داشته باشند چرا از این ظرفیت 

در یک شرایط مساوی و عادلانه استفاده نشود.
این مقام مسئول در شهرداری تهران در ادامه افزود: بانوانی 
که در حوزه های کارآفرینی و توانمندسازی و یا حوزه های 
مرتبط دیگر، فکر های زیبا، خلاقیت و نوآوری دارند  و می 
توانند آنرا به مرحله  اجرا برسانند باید به عنوان سکانداران 
این  در  چشمگیری  های  پیشرفت  شاهد  تا  شوند  معرفی 

حوزه ها باشیم.
نعمتی افزود : مطرح کردن عبارت »جنسیتی« و »زنان« به شخصیت 
زن لطمه می زند، زنان و مردان ظرفیت های کشور هستند که در 
شرایط مساوی از توانایی های آنها استفاده بهینه شود و سهمیه ای 

کردن آنها لطمات جبران ناپذیری در پی خواهد داشت.
مدیر عامل سازمان خدمات اجتماعی شهرداری تهران در خصوص 
فعالیت های مشترک ستاد توانمندسازی زنان سرپرست خانوار 
و سامانه سمات، افزود: با توجه به واگذاری ماموریت ها و وظایف 
ستاد توانمند سازی زنان سرپرست خانوار به سازمان خدمات 
اجتماعی این سازمان، آمادگی هر نوع همکاری و پشتیبانی در 
حوزه  ساماندهی آسیب های اجتماعی  و توانمند کردن زنان، 

اعلام می کند.

خواننده  بنان،  غلامحسین  زنده یاد  زادروز  اردیبهشت ماه   15
موسیقی کلاسیک و اولین خواننده آشنا با خط بین المللی موسیقی 
)نتُ( است که حتما شما با شنیدن نامش یاد قطعات ماندگار »الهه 
ناز« و »ای ایران« می افتید؛ مردی که یک سانحه او را مجبور کرد 

که ۲۸ سال چشم هایش را پشت عینک دودی پنهان کند.

گفت:  کرج  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
ای  شیشه  صورت  به  باید  شهردار  انتخاب 
و  کارآمد  فردی  تا  پذیرد  صورت  شفاف  و 

توانمند اداره امور شهر را به عهده بگیرد.
محمد نبیونی در پنجاه و پنجمین جلسه 
اینکه  بیان  با  کرج  شهر  اسلامی  شورای 
لایحه بودجه سال ۹۷ که به تصویب شورای 
به  امروز  بود  رسیده  کرج  شهر  اسلامی 
شهرداری ابلاغ شد، اظهار کرد: بدین ترتیب 
سازمان های مربوطه و شهرداری بر اساس 
لایحه بودجه می توانند اقدامات قانونی خود 

را انجام دهند.
رحیم خستو سخنگوی شورای اسلامی شهر 
کرج در بخش دیگری از سخنانش با بیان 
اینکه بعد از تجربه در انتخاب شهردار قبلی 
باید بپذیریم که رویه گذشته به  گونه ای بود 
که نتیجه مطلوب حاصل نشده است، افزود: 
این مهم شاید به سبب عدم شناخت یکدیگر 
شهردار  انتخاب  برای  همدلی  از  و  داد  رخ 

برخوردار نبودیم.
دچار  اول  گام  در  بپذیریم  باید  گفت:  وی 
اشکال شدیم و بایستی از مردم عذرخواهی 
کنیم، مردم از ما انتظار دارند لذا شتاب زدگی 
اولیه در انتخاب شهردار به گونه ای رخ داد که 
گمان کردیم با اکثریت آراء می توان اهداف را 
پیش برد درحالی که معتقد هستیم شورا ۱3 
نفر بوده و برآورد نظر این افراد می تواند خیر 

عمومی شهر را رقم بزند.
بیان  کرج  اسلامی شهر  سخنگوی شورای 

همراه  همدلی  با  را  روزها  این  باید  کرد: 
کنیم چراکه شانس زیادی برای انتخاب های 
بعدی نداریم، شوراهای محلی مهم ترین نهاد 
حاکمیتی مردمی محسوب می شود و باید به 

انتخاب آن ها احترام گذاشت.
شورای  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  رئیس 
بیان  نیز طی سخنانی  اسلامی شهر کرج 
شورا  در  اکثریتی  برخی  گمان  به  داشت: 
با  وی  هستند.  دیکتاتوری  ایجاد  درصدد 
اشاره به اینکه دیروز به نام شورا و به کام 
رقبای  ما  کرد:  اظهار  بود،  دیگر  عده ای 
باید  لذا  نیستیم  شهر  در  افراد  انتخاباتی 
آهنگ مشترکی در جهت خدمت به مردم 

قدم برداریم.
زارع در ادامه با تأکید بر اینکه تمام اعضای 

شورای اسلامی شهر بایستی پاسخگوی مردم 
و شهروندان باشند، ادامه داد: باید تلاش کنیم 
که امید را به مردم بازگردانیم تا صدای واحد 
اعضای شورا حاصل  از  و همراهی  همدلی 
شود. وی ادامه داد: انتخاب شهردار وظیفه 
نخست  گام  در  متأسفانه  که  است  شورا 
به  نبوده است؛ شاید  این وظیفه موفق  در 
گمان برخی اکثریتی در شورا درصدد ایجاد 
دیکتاتوری هستند، در حالی  که اگر چنین 
از رخ دادها درگذشته صورت  بود بسیاری 

می پذیرفت.
شورای  بودجه  و  برنامه   کمیسیون  رئیس 
باید  کرد:  تصریح  کرج  شهر  اسلامی 
حداکثری  وحدت  ایجاد  برای  گزینه هایی 
مطرح شود تا بتواند با شورای ۱3 نفره کار 

کند، بدون شک شهردار منتخب باید در گروه 
شورای  اعضای  داد:  ادامه  زارع  ۱+۱3باشد. 
اسلامی شهر می توانند نامزد مورد نظر خود را 
معرفی کنند تا در نظامی دموکراسی به نتیجه 
برسیم، شورای شهر باید به رسمیت شناخته 

و قدرت در این حوزه تقویت شود.
وی خواستار انتخاب شهردار به صورت کاملًا 
دموکراتیک، شفاف و در محیطی شیشه ای 
مقابل  در  باید  نیز  نامزدها  گفت:  و  شد 
تریبون رسانه حاضرشده و توانایی های خود 
را اعلام کنند همچنین در جلسه غیرعلنی 
کنیم.  فردی  انتخاب  به  مبادرت  نباید 
اکبر سلیم نژاد رئیس کمیسیون فرهنگی 
این  در  نیز  کرج  شهر  اسلامی  شورای 
خصوص گفت: در خصوص انتخاب شهردار 
و  برسیم  نتیجه  به  سریع تر  چه  هر  باید 
اعضاء باید برنامه خود در این خصوص را 

در صحن ارائه دهند.
منصور وحیدی نائب رئیس شورای اسلامی 
با بیان اینکه چندی است  شهر کرج نیز 
این سؤال مطرح  شده که  آیا در انتخاب 
شهردار دموکراسی را عمل کردید، پاسخ 
این سؤال آری را اعلام کرد و گفت: حاصل 
ثبت نام 33 کاندیدا؛ رسیدن دو فرد به نقطه 
پایانی بود. وی گفت: اصغر نصیری شهردار 
سابق کرج در مدت شش  ماهه فعالیت خود 
نقاط قوت زیادی را از خود به منصه ظهور 
گذاشت لذا نباید خدمات شهردار سابق را 

به فراموشی سپرد.

در جلسه شورای شهر کرج مطرح شد

انتخاب شهردار در اتاق شیشه ای انجام شود

اینستاگرام قابلیت خرید را عرضه می کند 
اینستاگرام برای برخی از کاربران خود قابلیت پرداخت را فعال کرده 
است. کاربران می توانند بدون خروج از اپلیکیشن از حساب های 

کاربری تجاری خرید کنند.
اینستاگرام بدون سروصدا ویژگی پرداخت را برای برخی کاربران این 

اپلیکیشن فعال کرده است.
این ویژگی به کاربر اجازه می دهد در بخشی از پروفایل، کارت اعتباری 
یا نقدی خود راثبت کند، گزینه امنیتی را فعال و سپس بدون خروج از 

اینستاگرام از حساب های کاربری تجاری خرید کند.
خرید کردن بدون خروج از اپلیکیشن و واردکردن اطلاعات پرداخت 
تجاری  رقابت  قدرت  حتم  طور  به  دلخواه،  زمان  در  خرید  برای 

اینستاگرام را بیشتر می کند.

پس از دستور قضایی؛

تلگرام برای برخی کاربران از دسترس خارج شد
پس از حکم قضایی برای مسدودسازی شبکه تلگرام، این شبکه از 

دسترس برخی کاربران ایرانی موبایل خارج شده است.
از روز سه شنبه حکم دادستانی برای فیلترینگ تلگرام به شبکه 

ارتباطات زیرساخت و اپراتورهای ارتباطی صادر شده است.
به  دسترسی  خدمات  دهندگان  ارائه  کلیه  حکم،  این  با  مطابق 
اپراتورهای  و  زیرساخت  ارتباطات  شرکت  کشور خصوصا  اینترنت 
تلفن و دارندگان پروانه ارائه خدمات ارتباطات ثابت مکلف  شدند از 
تاریخ ۱۰/۰۲/۹۷ نسبت به اعمال مسدودسازی کامل وب سایت و 

اپلیکیشن شبکه اجتماعی تلگرام اقدام کنند.


